
Rada města Beroun

Z Á P I S
z 8.  schůze Rady města Beroun,

která se konala dne 20.2.2019

od 14:15 hodin v kul turním domě Plzeňka

Pří tomni: Mgr. I ldikó Fraňová, právník
Ing. J i ř í  Chalupecký, tajemník
RNDr. Soňa Chalupová, starostka
Mgr. Eva Chlumská, radní
Mgr. Olga Chocová, radní
Mgr. Ivan Kůs, radní
Ing. Irena Mastná, radní
Ing. Michal Mišina, místostarosta
Mgr. Dušan Tomčo, místostarosta
Hana Tučková, zapisovatelka

Omluveni: <dle prezenční  l is t iny>

Nepří tomni: <dle prezenční  l is t iny>

Hosté: <dle prezenční  l is t iny>

Předsedaj íc í : RNDr. Soňa Chalupová, starostka

Ověřovatelé: Mgr. Olga Chocová, radní

Návrhová komise: <dle prezenční  l is t iny>

Číslo
bodu

Bod
Komentář

1. Zahájení

Schůzi rady města zahájila ve 14:15 hodin a jednání řídila starostka RNDr. Chalupová.
Ověřovatelkou určila Mgr. Chocovou.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová, starostka Hlasování 
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo: 
Výsledek hlasování: 

2. Připomínky k zápisu z 7. zasedání Rady města

K zápisu z předešlé schůze rady města nebyly podány žádné námitky ani připomínky.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová, starostka Hlasování 
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo: 
Výsledek hlasování: 

3. 99/8/RM/2019 Program schůze rady města
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I. Rada města schvaluje
program schůze rady města konané dne 20. 2. 2019.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová
Zpracovatel: Leona Pinkasová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

4. 100/8/RM/2019 Schválení zadávacích podmínek veřejné zakázky "Přestavba 
komunitního centra na mateřskou školu Bezručova 928"
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ing. Miloslav Ureš

I. Rada města schvaluje
předložené zadávací podmínky veřejné zakázky "Přestavba komunitního centra na mateřskou 
školu Bezručova 928"

II. Rada města jmenuje
pro výše uvedenou zakázku komisi pro otevírání obálek s nabídkami a náhradníky členů této 
komise, která bude současně plnit funkci hodnotící komise, a to v následujícím složení:

░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ 
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ 

III. Rada města ukládá

1. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1.1.zajištění plnění tohoto usnesení.

Termín: 29.3.2019

Ing. Mišina k tomuto bodu uvedl, že se jedná o přestavbu části prostoru komunitního centra na 
mateřskou školu. Navrhl změnu ve složení komise - členem komise jmenovat Mgr. Holubovou a 
náhradníkem Ing. Burkerta.

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš
Zpracovatel: Martin Kopřiva
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato
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5. 101/8/RM/2019 Připojení se k akci "Vlajka pro Tibet"

I. Rada města souhlasí
s tím, aby dne 10. 3. 2019 byla na budově radnice vyvěšena tibetská vlajka jako uctění 
památky krvavého potlačení protičínského povstání v Tibetu.

RNDr. Chalupová uvedla, že se jedná o mezinárodní letitou akci, ke které se město Beroun po řadu 
let připojovalo, bylo i období, kdy ne.
Mgr. Kůs připomněl, že v době kdy starostkou města Beroun byla Ing. Endrlová bylo rozhodnuto, 
že město Beroun nebude vyvěšovat vlajku Tibetu ani vlajku Evropské unie a že na žerdích před 
budovou radnice budou pouze vlajky města Beroun a České republiky.
Ing. Mastná se dotázala, zda je rozhodnutí v pravomoci rady města.
RNDr. Chalupová ujistila, že ano.
Ing. Mišina doplnil, že tím symbolicky vyjadřujeme názor nesouhlasu se zabráním území státu 
státem sousedním. Připomněl brutální anexi Krymu, s kterou nesouhlasí.
RNDr. Chalupová uvedla, že současné vedení města navrhuje podpořit tuto akci.
Mgr. Kůs upozornil, že na upomínku Dne památky obětí holocaustu radnice neumístila pamětní 
květinu k pamětní desce obětí holocaustu. Doporučil, aby se radnice věnovala tématu v širších 
souvislostech. Uvedl, že v případě kampaně "Vlajka pro Tibet" bude hlasovat proti.
Mgr. Kůs dále upozornil, že na rozhledně na Městské hoře stále svítí číslice 2019. Pouze vloni, s 
ohledem na výročí 100 let republiky svítila číslice 2018 po celý rok, jinak předešlé roky letopočet 
svítil jen krátce na začátku nového roku.
RNDr. Chalupová uvedla, že letopočet bude svítit do 28.2.2019.

Předkladatel: Ing. Jiří Chalupecký
Zpracovatel: Hana Tučková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 5 Proti: 1 Zdrželo se: 1 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

6. 102/8/RM/2019 Zápis č. 2/2019 ze zasedání finančního výboru, konaného dne 18.2.2019

I. Rada města bere na vědomí
zápis č. 2/2019 ze zasedání finančního výboru, konaného dne 18.2.2019.

Ing. Chalupecký seznámil se stanoviskem finančního výboru. Finanční výbor doporučuje přijetí 
nového úvěrového rámce.

Předkladatel: Ing. Jiří Chalupecký
Zpracovatel: Hana Tučková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

7. Různé - dotazy, připomínky, podněty, informace

RNDr. Chalupová v bodu různé informovala o žádosti zastupitele Adama Voldána projednat návrh 
Bc. Martiny Skohoutilové ze ZO ČSOP (Českého svazu ochránců přírody).

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová, starostka Hlasování 
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo: 
Výsledek hlasování: 

8. 103/8/RM/2019 Dlouhodobý pronájem (popř. souhlas s hospodařením) na pozemku p.č. 
1999/26 v Berouně na Závodí za účelem obnovení třešňového sadu
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I. Rada města uděluje
souhlas ZO ČSOP Ekologická servisní organizace, Zlešická 1, 148 00 Praha 11, IČO: 68406088 
s provedením opatření na ochranu přírody na pozemku p.č. 1999/26 v k.ú. Beroun dle 
předložených příloh.
V případě, že organizace získá dotaci a bude moci nabízenou činnost provádět, bude 
zpracována podrobná smlouva, vymezující podmínky a majetkové vztahy a i možnost 
výpovědi smlouvy.

RNDr. Chalupová přednesla návrh Bc. Martiny Skohoutilové ze ZO ČSOP, která se zabývá péčí o 
zanedbané plochy a má zájem starat se o třešňovku Na Veselé. Plánují posekat stařinu, ošetřit 
stromy, instalovat ptačí budky a vytvořit cesty a mobiliář. Uvedla, že je to dobrý nápad pro danou 
lokalitu, vlastníci okolních pozemků s tím souhlasí. Organizace má možnost získat na akci dotaci. 
Podmínkou je dlouhodobý pronájem nebo souhlas vlastníka nemovitosti. Formu navrhla řešit po 
rozhodnutí o přidělení dotace.
Mgr. Tomčo sdělil, že je to dobrý, smysluplný nápad.
Ing. Mišina upozornil na potřebu stanovení podmínek a právních kroků pro zachování parkové 
plochy i v budoucnu.
Ing. Mastná aktivitu pochválila.

Předkladatel: Mgr. Adam Voldán
Zpracovatel: Hana Tučková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

9. Závěr

Po projednání všech bodů RNDr. Chalupová ukončila schůzi rady města ve 14:45 hodin.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová, starostka Hlasování 
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo: 
Výsledek hlasování: 

Mgr. Dušan Tomčo
místostarosta

Ing. Michal Mišina
místostarosta

Zapisovatelé: 

Hana Tučková
zapisovatelka
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Ověřovatelé: 

Mgr. Olga Chocová
radní

Stránka 5 z 5


